

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan Date: 02-08-2026 09:38:14 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن التاريخ: 02-08-2026 09:38:14 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
Gulf Insurance Group/ Jordan announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 02-08-2026	تاريخ الحدث الجوهري: 02-08-2026
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامت أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها أثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
Subject: Statement Regarding the Filing of a Lawsuit Against the Company and Its Expected Impact on the Company's Profitability and Financial Position. We would like to inform you that the Company has been notified of Lawsuit No. (446/2026), filed by the plaintiffs: 1. Ahmad Hamza Ahmad Tantash; 2. Emkan Financial Services PSC; 3. Al Thiqa Jordanian Investments Company; and 4. Al Khail Al Azraq for Commercial Investments LLC; Filed against Gulf Insurance Group/Jordan, in its capacity as the merging company of Arab Life and Accident Insurance Company, and others, before the Court of First Instance/Economic section. The subject matter of the lawsuit is a claim for compensation for damages, losses, and loss of profits resulting from the merger of Arab Life and Accident Insurance Company PLC into Arab Orient Insurance Company PLC, known as Gulf Insurance Group/Jordan, in the amount of JOD 10,000,000, estimated for the purposes of fees — The Company expressly denies the claim and its entirety and without admitting the validity of the lawsuit, whether in form or substance. The Company confirms that it has commenced the necessary legal procedures to preserve its rights and its legal and financial position in connection with the aforementioned lawsuit. The Company will disclose any	الموضوع: بيان بخصوص إقامة دعوى ضد الشركة، والاثار المتوقع لها على ربحية الشركة ومركزها المالي نحيطكم علمًا بأن الشركة قد تبليغت الدعوى رقم (2026/446) والمقامة من قبل المدعون: 1. أحمد حمزة أحمد طنطش. 2. شركة إمكان للخدمات المالية المساهمة العامة المحدودة، 3. شركة الثقة للاستثمارات الأردنية، 4. شركة الخيل الأزرق للاستثمارات التجارية ذ.م.م.، وذلك في مواجهة شركة مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن (بصفته الشركة الدامجة لشركة العرب للتأمين على الحياة والحوادث) وآخرون لدى محكمة بداية عمان الموقرة/غرفة الاقتصادية. علمًا بأن موضوع الدعوى هو المطالبة بالتعويض عن العطل والضرر والخسائر وفوات الكسب الناتجة عن اندماج شركة العرب للتأمين على الحياة والحوادث المساهمة العامة المحدودة في شركة الشرق العربي للتأمين المساهمة العامة المحدودة سابقًا (شركة مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن)، وذلك بقيمة (10000000) عشرة مليون دينار أردني مقدرة لغايات الرسوم-علمًا بأن الشركة لا تسلم بهذه الدعوى بأي شكل من الأشكال كما ولا تسلم بصحتها من حيث الشكل أو المضمون-. وتؤكد الشركة بأنها باشرت باتخاذ الإجراءات القانونية اللازمة للمحافظة على حقوقها ومركزها القانوني والمالي إزاء الدعوى المذكورة. وستعمل الشركة على الإفصاح عن أي تطورات جوهرية تؤثر على المركز المالي للشركة في كل ما يتعلق بهذا الخصوص. مع الاحترام والتقدير، مجموعة الخليج للتأمين/الأردن الدكتور علي الوزني

material developments that may affect its financial position in relation to this matter. Best regards, Gulf Insurance Group/Jordan Dr. Ali Wazaney Chief Executive Officer	الرئيس التنفيذي
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: مريانا ابو ديه	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: مريانا ابو ديه